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Protokół Nr 20/2019 

z obrad XX sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 28 maja 2020 r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 14.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 18.25. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Piotr Dziadoń – Przewodniczący Rady Gminy Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  XX  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506 z późn. zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Marka Olszewskiego – Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską – Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek;  

Kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 

Panią Grażynę Bień – Kierownika GOPS Srokowo, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM w Srokowie, 

Panie i panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń kontynuując posiedzenie sesji na 

podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Piotr Dziadoń.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń przed przejściem do kolejnego 

punktu porządku obrad z okazji obchodzonego w dniu 27 maja Dnia Samorządu 

Terytorialnego oraz przypadającej 30 rocznicy pierwszych demokratycznych wyborów 

do rad gmin, wszystkim obecnym i byłym radnym, pracownikom samorządowym, 

sołtysom, członkom rad sołeckich oraz wszystkim, którzy związani są z samorządem 

złożył serdeczne życzenia. Przewodniczący szczególnie podziękował wszystkim 

sołtysom, którzy wykonali ogromną pracę – uszycie i rozprowadzenie maseczek dla 
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mieszkańców naszej gminy podczas pandemii koronawirusa.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że porządek 

obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Przewodniczący powiedział, 

że ostatnia sesja Rady Gminy miała miejsce trzy miesiące temu i w związku z tym 

kilka punktów z planu pracy należało przenieść na inny termin czyli: 

- „Stan bezpieczeństwa dowożenia dzieci” został przesunięty z marca na sierpień; 

- „Informacja dotycząca kosztów gospodarki odpadami i ściekami na terenie Gminy 
Srokowo” – z kwietnia na sierpień; 
- „Opracowanie Planu Rozwoju Sieci Drogowej”, który będzie analizowany w innym 

terminie; 

- „Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2019 r.               

oraz informacja o aktualnym stanie bezpieczeństwa” - z maja na sierpień. 

Ponadto „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za 2019 r.         

z  działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie” – nie podejmujemy uchwały, 

a sprawozdanie przyjęto zarządzeniem Wójta Gminy. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie XX sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Srokowo. 

5.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.   Analiza realizacji „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie  

      oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Srokowo”. 

8.   Sprawozdanie z realizacji „Programu wspierania rodziny w Gminie Srokowo na  

      lata 2019-2021” za rok 2019. 

9.   Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

      Alkoholowych za 2019 r. 

10. Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania  

      Narkomanii w 2019 r. 

11. Sprawozdanie z działalności GOPS Srokowo za 2019 r. 

12. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2019. 
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13. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy Srokowo                            

      z organizacjami pozarządowymi za 2019 r. 

14. Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  

      remontu lub modernizacji. 

15. Analiza informacji dotyczącej przygotowania funkcjonowania kompleksu nad  

      jeziorem Rydzówka na nowy sezon 2020 r. 

16. Ocena stanu przygotowań do realizacji zadań inwestycyjnych w 2020 roku. 

17. Ocena stanu przygotowań do realizacji przychodów ze sprzedaży składników  

      majątkowych i zdolności kredytowej gminy.  

18. Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2019 r. 

19. Analiza sprawozdania finansowego Gminy Srokowo za 2019 rok w tym jednostek  

      organizacyjnych gminy. 

20.  Podjęcie uchwał w sprawach:    

   20.1. Przyjęcie zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego obowiązku  

           utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2020 r. 

   20.2. Przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Srokowo                 

            na lata 2020 - 2024”. 

   20.3. Ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych. 

   20.4.  Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata                   

             2020-2024. 

   20.5.  Zmiana budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

21.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

22.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

23.  Zakończenie obrad XX sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionym porządku obrad, a wobec ich braku zamknął 

punkt 2 po czym przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad. 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poinformował, że protokół                  

z  XIX sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 28 lutego 2020 r. był do wglądu w biurze 

Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik 

nr 5 do protokołu). Przewodniczący stwierdził, iż zapoznał się z protokołem, który 

wiernie odzwierciedla przebieg ostatniej sesji Rady Gminy po czym zapytał radnych 

czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku zastrzeżeń Przewodniczący 

Rady Gminy poddał pod głosowanie protokół z XIX sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 

28 lutego 2020 r., podczas którego na sali obrad obecnych było 13 radnych.  

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XIX sesji jednogłośnie                      

i bez uwag  –  13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 0 gł. „wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4  porządku obrad. 

 

 

Ad. pkt 4. 

Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji stałych Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że ze względu na 

długa przerwę w posiedzeniach komisji (poza spotkaniem Komisji Rewizyjnej oraz 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego w maju) wspólnie zdecydowano, że na 

dzisiejszej sesji będą przegłosowane protokoły z wcześniejszych spotkań komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował głosowanie nad następującymi 

protokołami komisji stałych Rady Gminy.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Srokowo przyjęła protokół 

z posiedzenia komisji z dnia 2 grudnia 2019 r. jednogłośnie  i bez uwag  – 

3 gł. „za”, przy  0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

 

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Srokowo przyjęła protokół z posiedzenia 

komisji z dnia 2 grudnia 2019 r. jednogłośnie i bez uwag  – 2 gł. „za”, przy  

0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Gminy Srokowo przyjęła 

protokół z posiedzenia komisji z dnia 17 lutego 2020 r. jednogłośnie                   

i bez uwag  – 3 gł. „za”, przy  0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

 

Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Srokowo przyjęła 

protokół z posiedzenia komisji z dnia 17 lutego 2020 r. jednogłośnie                   

i bez uwag  – 3 gł. „za”, przy  0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

Komisja Rolnictwa i Infrastruktury Rady Gminy Srokowo przyjęła protokół 

z posiedzenia komisji z dnia 17 lutego 2020 r. jednogłośnie  i bez uwag  – 

4 gł. „za”, przy  0 gł. „przeciw”, 0 gł. „wstrzymujących się”. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 4 i przeszedł do  punktu 5  porządku obrad. 
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Ad. pkt 5. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Wójta Gminy Srokowo                  

o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że rocznica 30 lat Samorządu 

skłania nas do refleksji i wspomnień. Ze względu na panującą epidemię nie mogliśmy 

doprowadzić do spotkania wszystkich radnych obecnych oraz z poprzednich kadencji 

celem podsumowania trzydziestolecia funkcjonowania samorządu w Gminie Srokowo. 

Pan Wójt wszystkim samorządowcom złożył serdeczne życzenia  wszystkiego 

najlepszego, pomyślności, spełnienia marzeń oraz sukcesów w pracy zawodowej, 

społecznej i w życiu osobistym.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski w okresie międzysesyjnym czyli od 28 lutego 

2020 roku do 27 maja 2020 r. wydał 18 zarządzeń i 1 obwieszczenie, a mianowicie: 

 

1.Zarządzenie nr 16/2020 z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie ustanowienia 

koordynatora gminnego obsługi systemów informatycznych w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2020 r. 

2.Zarządzenie nr 17/2020 z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie powołania operatora 

systemów informatycznych obwodowych komisji w wyborach Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2020 r. 

3.Zarządzenie nr 18/2020 z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie wyznaczenia na obszarze 

Gminy Srokowo miejsc przeznaczonych na bezpłatne umieszczanie urzędowych 

obwieszczeń wyborczych i plakatów wszystkich komitetów wyborczych. 

4.Zarządzenie nr 19/2020 z dnia 4 marca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2020 rok. 

5.Zarządzenie nr 20/2020 z dnia 13 marca 2020 r. w sprawie wprowadzenia 

prewencyjnych zasad, związanych ze stwierdzonymi przypadkami koronawirusa 

CIVID-19 na terenie Rzeczypospolitej Polskiej, obowiązujących na terenie Gminy 

Srokowo. 

6.Zarządzenie nr 21/2020 z dnia 16 marca 2020 r. w sprawie wprowadzenia 

szczegółowych zasad obsługi  interesantów w Urzędzie Gminy Srokowo. 

7.Zarządzenie nr 22/2020 z dnia 16 marca 2020 r. w sprawie ustanowienia 

służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy Srokowo. 

8.Zarządzenie nr 23/2020 z dnia 16 marca 2020 r. w sprawie ramowych zasad 

organizacji systemu pracy zdalnej oraz systemu pracy rotacyjnej w Urzędzie Gminy 

Srokowo. 
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9.Zarządzenie nr 24/2020 z dnia 23 marca 2020 r. w sprawie szczególnych form 

udzielania pomocy dla lokalnej społeczności Gminy Srokowo na potrzeby zapewnienia 

jej ochrony w sytuacji kryzysowej lub możliwości wystąpienia sytuacji kryzysowej w 

związku z zagrożeniem zakażeniem wirusem SARS COV-2. 

10.Zarządzenie nr 25/2020 z dnia 31 marca 2020 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2020 rok. 

11.Zarządzenie nr 26/2020 z dnia 31 marca 2020 r. w sprawie przedłożenia 

sprawozdania  z wykonania budżetu Gminy Srokowo za 2020 rok. 

12.Zarządzenie nr 27/2020 z dnia 31 marca 2020 r. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży  w trybie przetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Srokowo. 

13.Obwieszczenie Wójta Gminy Srokowo z dnia 10 kwietnia 2020 roku w sprawie 

podania do wiadomości wyborców informacji o numerach oraz granicach obwodów 

głosowania, wyznaczonych siedzibach obwodowych komisji wyborczych oraz 

możliwości głosowania korespondencyjnego i przez pełnomocnika w wyborach 

Prezydenta rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na dzień 10 maja 2020 roku. 

14.Zarządzenie nr 28/2020 z dnia 15 kwietnia 2020 r. w sprawie przedłużenia 

stanowiska dyrektora Szkoły Podstawowej im. prof. Stanisława Srokowskiego                     

w Srokowie z Filią w Solance.  

15.Zarządzenie nr 29/2020 z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Srokowo na 2020 rok.  

16.Zarządzenie nr 30/2020 z dnia 6 maja 2020 r. w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie za 2019 rok.  

17.Zarządzenie nr 31/2020 z dnia 12 maja 2020 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2020 rok.  

18.Zarządzenie nr 32/2020 z dnia 20 maja 2020 r. w sprawie powołania składu 

komisji i określenia wzorów druków dla realizacji zadania budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków.  

19.Zarządzenie nr 33/2020 z dnia 20 maja 2020 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Srokowo na 2020 rok. 

Ponadto w okresie międzysesyjnym  prowadzone były następujące 

działania: 
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1. Pan Wójt w dniu 2 marca uczestniczył  w spotkaniu z Sołtysami w sprawach 

bieżących, a ze względu na zagrożenie epidemiczne w miesiącu kwietniu i maju nie 

miały one miejsca. 

2. Pan Wójt spotkał się z przedstawicielem Gazety w Kętrzynie w sprawie bieżącej 

współpracy.  

3. Miało miejsce spotkanie z przedstawicielem firmy Energa – Oświetlenie, podczas 

którego wyraziliśmy swoją opinię dotyczącą tego, że nie zgadzamy się z ich 

inwentaryzacją przeprowadzoną kilka lat temu. Ustalono, że inwentaryzacja zostanie 

sporządzona ponownie i przyjrzymy się wszystkim elementom co do których Energa 

próbuje wysyłać jakiekolwiek roszczenia. 

4. Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu Mazurskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami w Giżycku podczas którego poruszono sprawę funkcjonowania 

ZUOK Spytkowo.  

5. Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielem Banku Gospodarstwa 

Krajowego, który przedstawił program wsparcia dla małych i średnich 

przedsiębiorstw. Przygotowana prezentacja w tym temacie została umieszczona na 

naszej stronie internetowej. Po zakończeniu pandemii zostanie zorganizowane 

kolejne spotkanie, podczas którego BGK przedstawi nowe rozwiązania w ramach 

„Programu wsparcia dla przedsiębiorców”.  

6. Pan Wójt wspólnie z Panem Przewodniczącym oraz kilkoma radnymi Rady Gminy 

Srokowo uczestniczył w obchodach Dnia Kobiet zorganizowanych przez Gminny 

Ośrodek Kultury w Srokowie. 

7. Pan Wójt uczestniczył w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Srokowie i Jegławkach. 

8. Uczestniczono w wideokonferencji z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie 

panującej pandemii wirusa Covid-19. 

9. Została podpisana umowa z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim w sprawie 

programu dożywiania.  

10. Został podpisany akt notarialny dotyczący zamiany działek stanowiących drogi              

w Kałkach. 

11. Pan Wójt wziął udział w posiedzeniu zespołu  Zarządzania Kryzysowego                        

w Starostwie Powiatowym w Kętrzynie. 

12. Uczestniczono w posiedzeniu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie. 
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13. Z Panem Starostą uzgodniono zabezpieczenie miejsca do odbywania zbiorowej 

kwarantanny. 

14. Wspólnie z Panem Przewodniczącym wzięto udział we mszy św. za Ojczyznę. 

15. Do Ministerstwa Rodziny i Pracy Polityki Społecznej został złożony wniosek 

dotyczący wsparcia tworzenia „Centrów i Usług Społecznych” oraz rozwoju 

dostarczanych przez nich usług. Jest to realizacja pilotażu w zakresie tworzenia CUS 

na kwotę 2,5 mln zł.  

16. Przygotowano dokumentacje techniczną na termomodernizację Gminnego 

Ośrodka Kultury oraz budynku Szkoły Podstawowej w Srokowie. Wniosek złożono do 

Regionalnego Programu Operacyjnego. Jest to inwestycja na ponad 7 mln zł. 

17. Przygotowano i złożono dwa wnioski do Centrum Projektów Polska Cyfrowa na 

zakup sprzętu komputerowego i oprogramowania dla Szkoły Podstawowej w 

Srokowie. Jeden wniosek obejmuje dofinansowanie na kwotę 45 tys. zł (środki już do 

nas wpłynęły), a drugi wniosek złożono na kwotę 55 tys. zł. Zakupiony sprzęt – 

łącznie 30 komputerów z oprogramowaniem został przekazany do szkoły. Po 

pandemii będą one  na wyposażeniu pracowni informatycznej w naszej szkole. 

18. Podpisano umowę z Marszałkiem Województwa na dofinansowanie przebudowy 

drogi w Silcu na odcinku 500 m w kwocie 80 tys. zł. W dniu dzisiejszym ta inwestycja 

będzie wprowadzana do budżetu. 

19. Podpisano trzy akty notarialne na sprzedaż lokali mieszkalnych w drodze 

bezprzetargowej. 

20. Został podpisany akt notarialny na ustanowienie służebności przesyłu dla Energii 

(chodzi o umieszczenie na jednej z działek kabla).  

21. Miało miejsce spotkanie z nowym Komendantem PSP w Kętrzynie w sprawie 

bieżącej współpracy. Pan Komendant zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości 

dofinansowania zakupu samochodu lekkiego w wysokości 10 000 zł. 

22. Zakończono przebudowę drogi Siniec – Siniec Cegielnia na którą otrzymaliśmy 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. Aktualnie jest przygotowywane 

rozliczenie inwestycji dla Wojewody. 

23. Miało miejsce spotkanie z Dyrektorem Banku Spółdzielczego w Reszlu, Oddział                     

w Barcianach w sprawie obsługi bankowej.  

24. Odbyło się spotkanie z Komendantem Placówki Straży Granicznej w Barcianach  

w sprawie uporządkowania stosunków wodnych na granicy z Federacją Rosyjską. 
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25. Do Marszałka Województwa został złożony wniosek przygotowany przez Panią 

Skarbnik Gminy do konkursu „Łączy nas turystyka” na kwotę dofinansowania 20 tys. 

zł, a całość projektu – 47 630 zł.  

26. Pan Wójt wziął udział w wideokonferencji z panem Marszałkiem. 

27. Cały czas utrzymujemy stały kontakt z Wojskami Ochrony Terytorialnej               

w Braniewie w sprawie związanej z Covid. Od marca są prowadzone stałe dyżury 

całodobowe.  

28. Podpisano umowę z Marszałkiem na realizację projektu dotyczącego zakupu 

sprzętu do nauki żeglowania.  Projekt będzie realizowany w przyszłym roku. 

29. W związku z Covid, a co przez to idzie ze względu na brak możliwości 

przeprowadzenia postepowania konkursowego, przedłużono o kolejny rok szkolny 

2020/2021 prowadzenie stanowiska dotychczasowej Pani Dyrektor Szkoły 

Podstawowej w Srokowie.   

30. Złożono wniosek o aneks do umowy na dofinansowanie zadania „Miejsca 

aktywnej rekreacji na terenie Gminy Srokowo”.  

31. Na bieżąco były monitorowane sprawy związane z zagrożeniem pandemią                    

i w tym celu prowadzona była ciągła współpraca w Wojewodą oraz Starostą. 

32. Przygotowywano wybory Prezydenta RP, które miały się odbyć w dniu 10 maja 

2020 roku. Pan Wójt poinformował, że w trakcie działań podjął decyzję o 

nieprzekazaniu spisu wyborców Poczcie Polskiej ze względu na brak podstawy 

prawnej w sposób jednoznaczny.  

33. Ogłoszono nabór wniosków na dofinansowanie przydomowych oczyszczalni 

ścieków.  

34. Od momentu rozpoczęcia się problemów związanych z zagrożeniem epidemią, 

zwołano posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, podczas którego 

poczyniono wszelkie ustalenia dotyczące postępowania oraz zabezpieczenia w tym 

czasie. Wszelkie zalecenia przekazywane przez Wojewodę były i są nadal natychmiast 

przekazywane bezpośrednio kierownikom jednostek organizacyjnych.  

35. Pan Wójt w dniu dzisiejszym przekazał radnym „Raport o stanie Gminy Srokowo 

za 2019 rok”.   

36. Wójt Gminy wykorzystał pięć dni urlopu wypoczynkowego. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał czy do przedstawionej 

informacji radni mają pytania, a w związku z ich brakiem zamknął pkt 5 i przystąpił 

do realizacji pkt 6 porządku obrad. 
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Ad. pkt 6.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań, a następnie powiedział, że przed sesją do Przewodniczącego 

wpłynęła interpelacja złożona przez Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo 

Jarosława Stanickiego, a mianowicie:  

Na podstawie art. 24 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym oraz § 36 Statutu Gminy 

Srokowo, zwracam się z interpelacją dotyczącą niżej wymienionych spraw: 

 

1. Kiedy zostaną wskazane wspólnotom mieszkaniowym miejsca do wydzierżawienia 

w celu postawienia wiat/pojemników do segregacji śmieci? Część wspólnot                           

i mieszkańców  zwróciła się do Urzędu Gminy o wskazanie takich miejsc. Do chwili 

obecnej nie uzyskały odpowiedzi. Ponadto obecne usytuowanie części śmietników na 

terenie miejscowości Srokowo powoduje to, iż śmietniki są przepełnione a śmieci są 

porozrzucane w ich obrębie. Część śmietników usytuowana jest niezgodnie                        

z obowiązującymi przepisami. 

2. Czy jest przewidziana kontrola nawierzchni drogi Srokowo – Pieczarki z uwagi na 

powstające w niej ubytki i  koleiny ? Jakie kroki będą podjęte w tym kierunku? 

3. Czy jest przewidziana kontrola działek rekreacyjnych nad jeziorem Rydzówka                     

i Silec, pod kątem prawidłowości  ich zabudowy ? (domki rekreacyjne, wiaty, plaże, 

itp.). Powstało wile domków, wiat rekreacyjnych, część z nich może być 

nieopodatkowana. 

4. W związku z informacjami mieszkańców dotyczącymi ubytków w jezdni i sposobem 

zakończenia prac, przy naprawach awarii linii wodociągowej na terenie miejscowości 

Srokowo. Zwracam się z pytaniem, czy istnieje możliwość wykonania  prac poprzez, 

wypełnienia uszkodzeń w nawierzchni jezdni asfaltem lub inną mieszanką 

stabilizacyjną, która nie ulegnie tak szybkiemu uszkodzeniu, wypłukaniu podczas 

opadów deszczu? 

Ad. 1. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi                        

o wskazanie lokalizacji pojemników na odpady to do Urzędu Gminy Srokowo w tej 

sprawie wpłynęły dwa wnioski od wspólnot mieszkaniowych. Kilku przedstawicieli 

wspólnot przychodziło z pytaniami na ten temat, ale formalnie nie złożono żadnych 

dokumentów. Sytuacja wygląda tak, że pozostałe wspólnoty nie poczuwają się do 

odpowiedzialności w kwestii wykonywania obowiązków wynikających z ustawy                  

w sprawie zabezpieczenia lokalizacji i ustawienia pojemników. Pozostałe wspólnoty 

najprawdopodobniej czekają na wskazanie lokalizacji w trybie administracyjnym 

czego nie możemy zrobić zgodnie z wytycznymi ustawodawcy. Chodzi o to,                     

że odpowiedzialne w tej kwestii są właściciele danych nieruchomości czyli wspólnoty 

mieszkaniowe, a nie gminy. 
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Ad. 2. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jeśli chodzi o drogę 

Srokowo – Pieczarki to na niej nie ma żadnych kolein co można sprawdzić jeszcze                

w dniu dzisiejszym. Jest tam sporo grubszego kruszywa, które wyszło na wierzch i w 

kilku miejscach pojawiły się drobne, niewielkie ubytki kruszywa. Nic złego się na tej 

drodze nie dzieje. Zgodnie z umową i protokołem spisanym z wykonawcą, wiosną 

będzie przeprowadzony przegląd, więc jeśli pojawią się jakieś usterki to wykonawca 

będzie zobowiązany do ich usunięcia. 

Ad. 4. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jeśli chodzi o awarię sieci 

wodociągowej na ul. Chopina to miejsce wykopu zostało uzupełnione mieszanką 

stabilizacyjną, a po jej ustabilizowaniu się, nawierzchnia zostanie odtworzona                       

z zastosowaniem mieszanki „na zimno” (niestety nie będzie to asfalt na gorąco). 

Pracami naprawczymi zajmie się ZGKiM. 

Ad. 3. Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w kwestii podatków te 

sprawy są weryfikowane gdyż część właścicieli zgłasza zmiany dotyczące sposobu 

opodatkowania (posiadanie domków rekreacyjnych itd.), a w przypadkach, w których 

będziemy mieli wątpliwości taka kontrola i identyfikacja zostanie przeprowadzona.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  powiedział, że w ostatnim czasie 

również zauważył sporą ilość domków letniskowych nad jeziorem w Silcu                         

i w Leśniewie. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że jeśli ktokolwiek stawia jakikolwiek 

obiekt w oparciu o pozwolenie na budowę to do czasu zakończenia prac i nie 

zgłoszenia w Nadzorze Budowlanym (który to potwierdza z przekazaniem do 

użytkowania) właściciel danej nieruchomości nie ma obowiązku zgłaszać tego do 

opodatkowania. Część osób z tego korzysta, ale zapominają o jednej rzeczy,                      

a mianowicie obowiązku zakończyć realizację inwestycji (zgodnie z wydaną decyzją) 

przed upływem pięciu lat. Jeśli przed tym terminem nie zostanie zgłoszony obiekt do 

użytkowania to Nadzór Budowlany może właściciela nieruchomości ukarać karą 

grzywny w wysokości do 5 000 zł. Pan Wójt przyznał rację Panu radnemu,                          

że rzeczywiście powstają obiekty, które nie są zgłaszane do Nadzoru celem 

przekazania ich do użytkowania.   

 Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszych 

interpelacji i zapytań powiedział, że interpelacja zostanie przekazana Panu Wójtowi,   

a na odpowiedź będziemy czekali zgodnie z § 36 ust. 5 Statutu Gminy Srokowo. 

Przewodniczący zamknął punkt 6 po czym przeszedł do realizacji punktu 7 porządku 

obrad.  

 

 



12 

 

Ad. pkt 7.    

Analiza realizacji „Gminnego programu przeciwdziałania przemocy                        

w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Gminy Srokowo”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 6 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem zamknął 

punkt 7 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 8. 

 

Ad. pkt 8.    

Sprawozdanie z realizacji „Programu wspierania rodziny w Gminie 

Srokowo na lata 2019-2021” za rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 7 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem zamknął 

punkt 8 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 9. 

 

Ad. pkt 9.    

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  

Alkoholowych za 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 8 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w zeszłym roku podczas analizowania 

tego tematu proponowano podjęcie działań zmierzających do podjęcia bliższej 

współpracy GOPS ze szkołą. Radna zapytała czy coś się zmieniło w tym temacie? 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Srokowie Grażyna Bień 

odpowiedziała, że współpraca ze szkołą przebiega dobrze o czy świadczy fakt,                   

iż w ubiegłym roku wspólnie zorganizowano wojewódzkie obchody „Dni rodziny” przy 

wsparciu Gminnego Ośrodka Kultury. Na dzień dzisiejszy wygląda to tak, że na 

bieżąco dochodzi do wymiany informacji między jednostkami oraz wspólnie są 

ogłaszane różne konkursy. Pani Kierownik nie ma żadnych zastrzeżeń, a wręcz 

uważa, że współpraca z jednostkami organizacyjnymi jest na wysokim poziomie.   

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9 i przeszedł do  punktu 10  porządku obrad. 
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Ad. pkt 10.  

Raport Wójta Gminy z wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 9 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że materiał dotyczący Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii obejmuje również informacje i zestawienia 

ilości sprzedanego alkoholu na terenie naszej gminy w porównaniu do lat ubiegłych 

na podstawie złożonych oświadczeń przez przedsiębiorców. Z zebranych informacji 

wynika, że w 2019 roku sprzedano alkohol na kwotę 2 359 878,80 zł, w roku 2018 

było to 2 408 700,54 zł, w 2017 r. – 1 782 588,41 zł, a w 2016 r.- 1 603 363,50 zł. 

Podane wartości obejmują sprzedaż napojów alkoholowych w 12 punktach w gminie, 

a dane z roku 2019 dotyczyły 10 punktów. Wójt obawia się, że w roku bieżącym 

osiągniemy rekordową ilość sprzedanego alkoholu w gminie ze względu na 

wprowadzony okres pandemii. W tym momencie należy się zastanowić jak temu 

problemowi można przeciwdziałać zwłaszcza, gdy weźmiemy pod uwagę duże 

bezrobocie i wysoką skalę ubóstwa naszego społeczeństwa, aby tą tendencję można 

było odwrócić. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 10 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 11. 

 

 

Ad. pkt 11.  

Sprawozdanie z działalności GOPS Srokowo za 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 10 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że analizując sprawozdanie z wykonania 

budżetu można stwierdzić, że należności wymagalne GOPS rosną w zatrważającym 

tempie. Radna zapytała czy istniejący stan prawny pozwala na zmuszenie osób 

zalegających z np. alimentami do tego, aby regulowali swoje zobowiązania? W jaki 

sposób pracownicy GOPS radzą sobie z tym problemem? 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała,               

że w tym przypadku ustawodawca przewidział całą procedurę postępowania, która 

jest wdrożona przez pracowników ośrodka. Niestety ma innych możliwości, z których 

można byłoby skorzystać w celu ściągnięcia zadłużenia. Do dnia dzisiejszego 
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mieliśmy dwa lub trzy przypadki zabrania prawa jazdy po czym osoba ukarana robiła 

wszystko, aby w ciągu sześciu miesięcy wpłacić 50% zadłużenia ustawowego. Poza 

tym dłużnicy celowo uchylają się przed obowiązkiem spłacania zadłużenia w taki 

sposób, że nie podejmują pracy na umowę, a jeśli już to wykonują ją „na czarno”. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że w ubiegłym roku na pięć osób                    

(z zadłużeniem alimentacyjnym) skierowanych z PUP w Kętrzynie do pracy, 

zainteresowanie pracą podjęła jedna osoba. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o długofalowe wyniki związane                             

z przystąpieniem do kolejnego etapu projektu dotyczącego KIS-u takich jak np. 

znalezieniem pracy przez uczestników warsztatów. Radna zapytała czy jest szansa, 

aby te osoby znalazły zatrudnienie na stałe? 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała,               

że efektem projektu jest przygotowanie jego uczestnika na wejście w rynek pracy. 

Beneficjenci korzystali ze szkoleń, ćwiczeń, porad psychologów, treningów 

interpersonalnych oraz staży. Chcielibyśmy, aby beneficjenci otrzymali stałe 

zatrudnienie, ale nie potrafi odpowiedzieć na to pytanie. Jeśli ktoś nie dostanie się do 

pracy trzeba będzie podtrzymywać ich aktywność, a z naszej strony może to być np. 

kierowanie na roboty publiczne lub interwencyjne. Należy pamiętać, że zgodnie                    

z umową podpisaną z Urzędem Marszałkowskim – kontynuacja działań powinna 

trwać tyle samo czasu ile trwał projekt. To oznacza, że przez kolejne dwa lata 

chcemy podtrzymać funkcjonowanie i rozwój KIS-u. Obecnie został złożony projekt 

(dotyczący pracy w rodzinie) do Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej, a na etapie 

wojewódzkim otrzymaliśmy maksymalną ilość punktów (za jego ocenę).  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że osoby, które brały udział w projekcie 

KIS-u w pewnej części również uczestniczą w projekcie związanym z pracami 

społeczno- użytecznymi. Na chwilę obecną nie zatrudnialiśmy nikogo w ramach robót 

publicznych, ponieważ od 1 lipca chcemy zatrudnić 10 osób oraz od 1 września 

kolejnych 10 pracowników w szczególności do wykonywania prac porządkowych.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień dodała, że jedna                 

z osób biorących udział w projekcie z usług opiekuńczych została bardzo dobrze 

przygotowana i oceniona przez swoich podopiecznych. Kierownik GOPS chciałaby, 

aby ta Pani została w naszym ośrodku przynajmniej na czas zastępstwa za 

pracownika będącego na zwolnieniu lekarskim. Kolejna osoba jest zatrudniona na 

podstawie umowy zlecenia i również pracuje w terenie z osobami starszymi                       

i chorymi. Na tego rodzaju usługi cały czas rośnie zapotrzebowanie, a na dzień 

dzisiejszy trzy osoby czekają w kolejce na usługi opiekuńcze lecz ośrodek nie ma 

osób, które mogłyby je realizować w wystarczającym stopniu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 11 porządku obrad i przed przejściem do realizacji punktu 12 

o godzinie 15.02 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 15.15. 

Ad. pkt 12.  

Ocena zasobów pomocy społecznej Gminy Srokowo za rok 2019. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 11 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym. Przewodniczący stwierdził, że materiał został przygotowany w 

bardzo ciekawy sposób, po czym odniósł się do jednego wskaźnika dotyczącego 

deprywacji lokalnej. Wskaźnik ten dotyczy ilości osób (przedstawionych w %)                  

w gospodarstwach domowych deklarujących brak możliwości zaspokojenia                       

ze względów finansowych co najmniej czterech z dziewięciu wymienionych potrzeb 

czyli: opłacenia tygodniowego wyjazdu wszystkich członków gospodarstwa 

domowego na wypoczynek raz w roku; spożywania mięsa, ryb (lub wegetariańskiego 

odpowiednika) co drugi dzień; ogrzewania mieszkania odpowiednio do potrzeb; 

pokrycia niespodziewanego wydatku (w wysokości odpowiadającej miesięcznej 

wartości granicy ubóstwa relatywnego, przyjętej w danym kraju, w roku 

poprzedzającym badanie); terminowego regulowania opłat związanych                        

z mieszkaniem, spłatą rat i kredytów; posiadania telewizora kolorowego; posiadania 

samochodu; posiadania pralki oraz posiadania telefonu (stacjonarnego lub 

komórkowego). Przewodniczący uważa, że skoro prawie 9% społeczeństwa w kraju 

deklaruje brak co najmniej czterech z wymienionych potrzeb to oznacza, iż są to 

dane zatrważające i niepokojące. Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że we wnioskach końcowych ujęto spis 

potrzeb koniecznych do realizacji. W jednym z punktów wpisano, że jedną                    

z głównych rzeczy będzie realizacja strategii rozwiązywania problemów społecznych 

2016-2024. Radna nie widzi konkretnego podsumowania tego dokumentu, po czym 

zapytała co jest największym problemem dla GOPS; w czym pracownicy potrzebują 

największego wsparcia; na co będzie zwracana szczególna uwaga lub w jakich 

sprawach zostaną wystosowane prośby do Wójta lub Rady Gminy?  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała, że 

wszelkie zapotrzebowania wynikały z przeprowadzonych badań i ankiet, które były 

skierowane do mieszkańców naszej gminy. Po ich podsumowaniu stwierdzono, że 

największe potrzeby są widoczne przy wsparciu dla osób niepełnosprawnych, 

starszych oraz nadużywających alkoholu. Te zadania wynikają ze strategii. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy z tymi zadaniami wiążą się większe 

wydatki związane z zadaniami własnymi gminy czy też GOPS otrzymuje dodatkowe 

środki rządowe do wydatkowania?  
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Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała, że 

jeśli chodzi o usługi opiekuńcze to została podpisana umowa na teleopiekę przy czym 

objęto nią 12 mieszkańców gminy (z dofinansowaniem 7 020,00 zł). Dzięki temu 

programowi nasi podopieczni czują się bezpiecznie i wiedzą, że w każdej chwili mogą 

liczyć na pomoc lekarza. Zadania dotyczące usług opiekuńczych nad osobami 

starszymi i chorymi są realizowane na tyle na ile pozwalają nam środki. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  powiedział, że we wnioskach 

końcowych ujęto zapotrzebowanie na zatrudnienie dwóch osób oraz kierowcy na ¼ 

etatu co zdecydowanie zwiększyłoby wydatki ośrodka. Druga sprawa dotyczy 

ekwiwalentu za zużywaną odzież do pracy bądź zakupu ubrania roboczego co wydaje 

się być rzeczą oczywistą.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała,                         

że ekwiwalent za odzież jest konieczny ze względu na różne sytuacje, z którymi 

pracownicy ośrodka spotykają się w rodzinach, a później nie mogą swojej odzieży 

doprać lub doprowadzić jej do kolejnego użytkowania.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  uważa, że ta sprawa powinna 

być załatwiona w sposób pozytywny. Przewodniczący zapytał o zapotrzebowanie 

zatrudnienia w ośrodku czyli asystent rodziny i opiekunka dla osób starszych na cały 

etat oraz kierowca na ¼ etatu.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała, że na 

asystenta rodziny cały czas otrzymujemy dotację, a ze względu na zapotrzebowanie 

naszych mieszkańców należy utrzymać ten etat. Jeśli chodzi o kierowcę to problem 

dotyczy tego, iż jeden z pracowników nie ma prawa jazdy co zdecydowanie utrudnia 

mu pracę w terenie. Do tej pory ośrodek korzystał z pomocy Kierownika ZGKiM, który 

wysyłał swoich kierowców w teren, ale w momencie dowozów dzieci do szkół 

problem pojawi się ponownie. Kolejny etat dotyczy opiekuna osób starszych.                       

Na dzień dzisiejszy jedna z pań jest na zastępstwie (umowa zlecenie), ale ze względu 

na duże zapotrzebowanie występuje konieczność zatrudnienia opiekunki                          

w środowisku.   

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że Pani Kierownik mówiła o potrzebie 

zatrudnienia asystenta rodziny, a z dzisiejszych zmian budżetowych wynika, że Pani 

Kierownik wnioskuje o zmniejszenie środków na wynagrodzenie dotyczące 

zatrudnienia ww. etatu w kwocie 8 200 zł.  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała, że od 

czasu gdy osoba zrezygnowała z pracy nikt nie został zatrudniony. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy dotacja na ten cel wpłynęła? 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała, że nie 
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ponieważ nikt nie został zatrudniony. Jeśli są środki niewykorzystywane to je 

przesuwamy na inne zadania, a gdy przyjdzie dotacja to zawnioskujemy                           

o zwiększenie środków. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 12 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 13.  

Ad. pkt 13.  

Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji programu współpracy Gminy 

Srokowo  z organizacjami pozarządowymi za 2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 12 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem zamknął 

punkt 13 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 14. 

 

Ad. pkt 14.  

Ocena stanu dróg i chodników gminnych oraz perspektywy w zakresie ich  

remontu lub modernizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 13 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję. 

Radny Cezary Boroch zapytał czy i kiedy zostanie uzupełniona nawierzchnia drogi na 

ul. Chopina? Czy będą prowadzone kontynuacje prac dotyczących utwardzenia 

nawierzchni przy ul. Lipowej 8A – chodzi o tzw. dzikie miejsce parkingowe? Chodzi              

o to, że po jakichkolwiek opadach deszczu nie da się w tym miejscu przejechać. 

Dobrze byłoby wysypać tłuczeń lub żwir, aby to miejsce było utwardzone. 

Mieszkańcy ul. Lipowej wielokrotnie zwracali uwagę na to, że chodnik biegnący                 

w kierunku ul. Węgorzewskiej pomimo zamontowanych latarni jest kompletnie 

nieoświetlony ze względu na rozrośnięte gałęzie drzew, które zasłaniają światło. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli chodzi o ubytek przy               

ul. Chopina to w tym miejscu mieliśmy do czynienia z awarią sieci co oznacza, że po 

jej usunięciu od razu nie naprawia się nawierzchni ponieważ grunt zacznie osiadać. 

Obecnie jest to zasypane kruszywem, a po zastabilizowaniu się odcinek ten zostanie 

wypełniony mieszanką na zimno w normalnym trybie. Pracami zajmie się ZGKiM.  

Jeśli chodzi o utwardzenie i wykonanie parkingu przy ul. Lipowej to jest to duże 

przedsięwzięcie z kosztami ok. 200 tys. zł. (łącznie z odwodnieniem). Gdy będziemy 

dysponowali rezerwą kruszywa to będzie ono przeznaczone do wysypania                          

i wyrównania tego miejsca. Problemem jest to, że zdecydowana część wspólnot 

mieszkaniowych nie posiada własnych parkingów co jest zgodne z obecnie 

obowiązującymi przepisami. Wójt nie może obiecać kiedy to zostanie wykonane, 



18 

 

ponieważ  na chwilę obecną nas na to nie stać. W kwestii podcięcia gałęzi 

zasłaniających lampy to w najbliższym czasie zostanie wydana dyspozycja wykonania 

tych prac. 

Radna Renata Mendala poprosiła o poprawienie drogi na Kąty przez miejscowość 

Siniec.     

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że cały odcinek drogi jest  

naprawiony co osobiście sprawdził. Ponadto docelowo ta droga wymaga przebudowy, 

ponieważ jest w złym stanie technicznym co oznacza, że za kilka lat nie będziemy 

mieli co naprawiać. Na dzień dzisiejszy wszelkie ubytki zostały zlikwidowane. 

Radna Renata Mendala powiedziała, że chodzi jej o drogę biegnącą przez środek 

miejscowości.     

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że zamówiliśmy dostawę kruszywa 

więc ubytki będą zlikwidowane. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że rozumie pytania radnych, ponieważ  

drogi asfaltowe w Srokowie są zniszczone przez ciągłe awarie sieci wodociągowych. 

Problem polega na tym, że ubytek w drodze przy ul. Chopina powoduje to, iż po 

deszczach są ochlapywane i niszczone płoty mieszkańców przez przejeżdżające duże, 

ciężarowe pojazdy. To samo działo się przy ulicy Wileńskiej (a dokładnie przy 

budynku, w którym mieści się siedziba Koła Łowieckiego „Słonka”), gdzie nowo 

położona  elewacja była ochlapywana. Nie ma się co dziwić, że mieszkańcy się 

irytują. Należy znaleźć wyjście z tej sytuacji poprzez informowanie ludzi, postawienie 

znaku nakazującego zwalnianie prędkości i zabezpieczenie miejsca awarii.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że na ul. Chopina jest 

postawiony słupek, aby pojazdy nie przejeżdżały w bezpośredniej bliskości chodnika  

i zabezpieczono to miejsce taśmą. Wójt powiedział, że po interwencji radnego 

pojechał, aby sprawdzić czy elewacja lub płot są pochlapane przez przejeżdżające 

pojazdy. Okazało się, że nie było ani jednego śladu na płocie oraz na elewacji 

budynku. Wójt uważa, że jest to uciążliwość jeśli chodzi o przejazdy samochodów 

ciężarowych, ale drugą sprawą jest to, iż tych pojazdów jadących w tym kierunku 

jest mało. 

Radna Agnieszka Gajowniczek uważa, że jest ich dużo. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że gdy otrzymamy transport masy 

na zimno, to ubytek zostanie uzupełniony przez pracowników ZGKiM. Nawierzchnie 

dróg na terenie Srokowa nie są w dobrym stanie co jest spowodowane ciągłymi 

awariami sieci wodociągowej. Cały czas czekamy na rozstrzygnięcia dotyczące 

pozyskania środków zewnętrznych na przebudowę sieci (jesteśmy na liście 

rezerwowej), więc może uda nam się wykonać tę inwestycję. Obecnie mamy 
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dokumentację wykonana drogi ze środków funduszu sołeckiego na ul. Traugutta lecz 

na dzień dzisiejszy nie szukamy środków zewnętrznych na wykonanie drogi, 

ponieważ najpierw musimy zająć się przełożeniem nitki wodociągowej w tym 

miejscu. Planując jakiekolwiek przedsięwzięcia inwestycyjne drogowe stale będziemy 

musieli pamiętać o konieczności przebudowy sieci wodociągowej w pierwszej 

kolejności. W innym przypadku nie będzie miało to sensu. Przy ulicy Wileńskiej, po 

opadach deszczu budynek nie był zachlapany, ale zgłaszano problem po czym 

położono większą łatę na drodze, a wodę odprowadzono do studzienki.   

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że radnym chodzi właśnie o ta czujność. 

Nikt nie wykonał tych prac dla świętego spokoju, ale tak trzeba było uczynić. Radnym 

chodzi o to, aby te sprawy były załatwiane w miarę możliwości od razu, a nie po kilku 

miesiącach.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że po zgłoszeniu problemu od razu 

zareagowano na sygnał po czym pracownicy wykonali prace naprawcze. My od razu 

reagujemy na wszelkie zgłoszenia, ale w niektórych sytuacjach należy uzbroić się                

w odrobinę cierpliwości, ponieważ nie wszystko można wykonać od razu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  zapytał o przebudowę ulicy 

Młynarskiej i Parkowej.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że ta inwestycja była 

zaplanowana ze środków własnych na kwotę 95 tys. zł. W celu obniżenia kosztów 

czekamy na ostateczne rozstrzygnięcie dotyczące dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych (pętla ul. Kętrzyńskiej), ponieważ jeśli by się nam udało w tym 

samym czasie przeprowadzić procedury na oba przedsięwzięcia to 

najprawdopodobniej moglibyśmy uzyskać niższe ceny na przebudowy tych dróg. Jeśli 

nie rozstrzygnie się  sprawa dofinansowania przebudowy ul. Kętrzyńskiej i Słonecznej 

do lipca to będziemy ogłaszali przetarg po czym wykonamy inwestycję na                        

ul. Parkowej.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 14 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 15. 

 

Ad. pkt 15.  

Analiza informacji dotyczącej przygotowania funkcjonowania kompleksu 

nad jeziorem Rydzówka na nowy sezon 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej (załącznik nr 14 do protokołu) radni otrzymali w trybie 

ustawowym, ale jak wiadomo na obecną chwilę kompleks nie będzie działał.                    

Z przedłożonego materiału wynika, iż pewne kroki są podejmowane w kierunku 
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przygotowania kompleksu do funkcjonowania po czym poprosił Pana Wójta Gminy o 

informację dotyczącą złożonego wniosku. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że chcemy, aby kompleks nad 

Jeziorem Rydzówka dobrze funkcjonował i pełnił wszystkie swoje funkcje dzięki 

którym mieszkańcy naszej gminy mogliby wykorzystywać. Ze względu na brak 

kąpieliska stwierdzono staraliśmy się uzyskać akceptację od Wód Polskich                      

na umiejscowienie pomostu pływającego. Po jej otrzymaniu złożyliśmy zgłoszenie na 

jego postawienie w Starostwie w Węgorzewie. W ramach złożonego projektu na 

kwotę 47 tys. zł (z wkładem własnym 20 tys. zł) powstałby pomost pływający. 

Dodatkowo z pozyskanych środków zakupimy dodatkowe rowery wodne oraz zostaną 

postawione tablice informacyjne zawierające mapę gminy wraz z zaznaczonymi 

atrakcjami turystycznymi. Tablica zostanie umiejscowiona przed wjazdem na 

kompleks. Liczymy na zmiany przepisów dotyczących stanu epidemicznego, ponieważ 

chcemy otworzyć ośrodek dla ludności. Wójt liczy na to, że wszelkie ograniczenia 

zostaną zniesione  i przy zachowaniu wszelkich środków bezpieczeństwa od 1 lipca 

kompleks zostanie uruchomiony. Te działania wiążą się również z zatrudnieniem 

pracowników w ramach robót publicznych, aby móc zabezpieczyć tam właściwą 

obsługę. Ponadto zostanie dokonana korekta cennika na świadczone usługi                        

(z naciskiem na kampery, namioty i przyczepy kempingowe). Wszelkie urządzenia 

znajdujące się na kompleksie przeszły przeglądy i są sprawne dla mieszkańców. 

Teraz czekamy na zniesienie ograniczeń.    

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 15 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 16. 

 

Ad. pkt 16.  

Ocena stanu przygotowań do realizacji zadań inwestycyjnych w 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 15 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym po czym otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski dodał, że jeśli chodzi o przebudowę drogi                  

w miejscowości Silec to mamy podpisaną umowę z Marszałkiem na dotację                         

w wysokości 80 tys. zł, a reszta środków stanowią środki własne. Jeśli Rada Gminy 

przyjmie w dniu dzisiejszym tę zmianę do budżetu to będziemy przygotowywali 

zadanie. 

Radna Renata Mendala zapytała o ścieżki rowerowe, a mianowicie czy zostały już 

podjęte jakieś decyzje w tej sprawie?  



21 

 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że została podpisana umowa            

ze Związkiem Gmin „Barcja” na dokumentację techniczną. Na jednym ze zgromadzeń 

postawiono wniosek, aby w pierwszej kolejności doszło do rozmów z Marszałkiem 

Województwa, których wynikiem byłoby uzyskanie potwierdzenia od Marszałka,               

że w momencie przygotowania dokumentacji technicznej, będzie on zainteresowany 

zrealizowaniem ścieżki rowerowej (ponieważ jest to inwestycja w pasie drogi 

wojewódzkiej). Niestety  do takiego spotkania jeszcze nie doszło. Jeśli otrzymamy 

takie potwierdzenie ze strony Marszałka to mając pełne zabezpieczenie finansowe 

będziemy mogli rozpisywać procedury przetargowe na opracowanie dokumentacji 

technicznej.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  poprosił o skontaktowanie się                 

w tej sprawie z Burmistrzem Kętrzyna.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jeśli Panu Burmistrzowi nie uda 

się skontaktować z Marszałkiem to co miesiąc odbywają się telekonferencje podczas 

których poruszy tę kwestię. Pan Wójt dodał, że podczas jednej z telekonferencji 

zasygnalizował problem dotyczący ewentualnego wsparcia ze środków funduszy 

unijnych lub innych programów w sprawie zabezpieczenia wody oraz modernizacji 

ujęć wody dla poszczególnych gmin. Ustalono, że za pośrednictwem Związku Gmin 

Warmińsko-Mazurskich lub Związku Gmin „Barcja” zostanie złożony wniosek do ujęcia 

go w planach budżetowych województwa.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  powiedział, że chciałby, aby 

powiodła się inwestycja na 7 mln zł czyli termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej oraz  GOK Srokowo.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że na chwilę obecną na 

termomodernizację został złożony wniosek do Regionalnego Programu 

Operacyjnego, ale do połowy czerwca poczekamy na informacje z Urzędu 

Marszałkowskiego dotyczące szansy na dofinansowanie tej inwestycji. Chodzi o to,                  

że jeśli nie otrzymalibyśmy dofinansowania z RPO to  pojawiła się kolejna możliwość 

pozyskania środków (nie 90%, a 80%) z Programu Norweskiego, a środki pochodzą              

z Europejskiego Obszaru Gospodarczego. Jedynym mankamentem jest to, że z tego 

programu można pozyskać dofinansowanie na termomodernizację tylko obiektów 

oświatowych. Oznacza to, że musimy się zabezpieczyć i w razie konieczności 

przygotować się do złożenia wniosku do PN najpóźniej do dnia 15 lipca. 

Sołtys Sołectwa Silec Sonia Radomska zapytała czy droga w Silcu nie będzie 

naprawiona do końca miejscowości? Chodzi o to, że zgodnie z projektem odcinek, 

który znajduje się w złym stanie w ogóle nie będzie naprawiany.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że to jest nasza droga 

stanowiąca łącznik drogi na Siemkowo i Surwile. Wykonywana i remontowana będzie 

nasza droga gminna, która jest ujęta w dzisiejszych zmianach budżetowych na 2020 
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rok z dofinansowaniem od Marszałka w wysokości 80 tys. zł. Jeśli chodzi o drogę 

powiatową to będzie wykonany cały odcinek od ostatniego remontowanego miejsca 

do granicy powiatu. 

Radny Cezary Boroch zapytał czy ze względu na sytuację epidemiczną projekty 

dotyczące zakupu żaglówek oraz szkoleń żeglarskich będą kontynuowane? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że umowy zostały podpisane                

z Marszałkiem z zaznaczeniem terminu ich realizacji w przyszłym roku.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o spadek wpływów z podatku dochodowego 

PIT, CIT i pozostałych. Podczas ostatniego posiedzenia komisji mówiono o tym, że 

pod koniec I kwartału zauważono ok. 100 tys. zł mniejszy przychód z tytułu 

podatków. Zakładając, że spadek tych przychodów w kolejnych kwartałach się 

utrzyma na podobnym poziomie – jaki to będzie miało wpływ na nasz budżet? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że analizując wpływy z PIT-u 

ciężko jest cokolwiek przesądzać, ponieważ nie mamy jasnej i klarownej informacji                 

z Ministerstwa Finansów, ani z Urzędu Skarbowego. Dokonując własnej weryfikacji 

widzimy spadek, ale do końca nie wiemy czy jest on spowodowany mniejszym 

przekazaniem środków przez Urzędy Skarbowe czy jest to faktyczne wykonanie 

udziału w podatkach dochodowych od osób fizycznych. Wójt uważa,                               

że konkretniejszą informację będziemy mieli po zakończeniu I półrocza. 

Pozostawienie niektórych rzeczy w budżecie w bieżącym roku i przesunięcie ich do 

realizacji na rok przyszły jest spowodowane tym, iż będziemy mieli zabezpieczenie w 

przypadku jakiegoś niepowodzenia (związanego z projektem) gdybyśmy mieli już 

podpisaną umowę z Marszałkiem lecz nie moglibyśmy zabezpieczyć udziału 

własnego. Dlatego realizacja tych dwóch inwestycji odbędzie się w przyszłym roku co 

ujęto w umowie z Marszałkiem Województwa. Wójt powiedział, że na chwilę obecną 

nie jesteśmy w stanie przewidzieć jak będą się kształtowały dochody z PIT-u, 

ponieważ nie wiemy dokładnie ile osób z naszego terenu straciło pracę, ile osób 

znajdowało się w okresie zawieszenia zatrudnienia oraz jak wyglądało wypłacanie 

wynagrodzenia. Tą sytuację będziemy mogli ocenić po I kwartale roku.  Kolejna 

rzeczą jest to, że do końca nie wiemy jak będzie wyglądała sytuacja związana z 

reguła wydatkową. Zapowiadane są zmiany w ustawie o finansach publicznych 

dotyczące „poluzowania reguły wydatkowej” nawet na okres pięciu lat co oznacza, że 

w tym momencie będzie można inaczej planować strukturę wydatków bieżących do 

dochodów bieżących co powoduje dla nas dodatkowe niewiadome.  

Radna Agnieszka Gajowniczek nie wierzy, że inwestycje takie jak termomodernizacja 

czyli wyraźnie ograniczające nasze wydatki bieżące będą mniej ważne niż zakup 

żaglówek. Radna w ogóle nie bierze takiej opcji po uwagę. Radna chciałaby usłyszeć, 

że jest brana pod uwagę taka opcja, iż możemy zrezygnować z nadprogramowych 

działań. 
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że bierzemy pod uwagę każdą 

opcję. W tej chwili nie ma sytuacji, iż możemy być czegoś pewni. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy w takim razie nie będą priorytetem  

zadania polegające na zakupie żaglówek w momencie, gdy wystąpi konieczność 

wyboru zadań ważnych dla naszego społeczeństwa. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że na razie nie rozmawiamy             

o priorytetach, a obie inwestycje dotyczące kompleksu są przewidziane do realizacji 

w przyszłym roku. Jeśli nastąpi rozstrzygnięcie konkursu na termomodernizację to 

umowa nie będzie podpisana wcześniej niż w listopadzie bieżącego roku co oznacza, 

że do końca roku nie wyrobimy się z przeprowadzeniem procedur.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że porównując wykonanie udziału 

od podatku dochodowego od osób fizycznych  to zawsze w okresie marca i kwietnia 

mamy niższe wpływy ze względu na fakt iż w tym czasie Urzędu Skarbowe mają 

mniejsze przychody i niższe kwoty przekazują jst. Skarbnik uważa, że w czerwcu 

również otrzymamy niższe udziały za maj, ale w przypadku naszej gminy nie 

będziemy mieli do czynienia z drastycznym spadkiem wpływów ze względu na brak 

dużych przedsiębiorstw i przemysłu.  Skarbnik nie widzi zagrożenia wpływów z tytułu 

podatku dochodowego.   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 16 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 17. 

 

Ad. pkt 17.  

Ocena stanu przygotowań do realizacji przychodów ze sprzedaży 

składników majątkowych i zdolności kredytowej gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że materiał 

dotyczący I części tematu radni otrzymali, po czym otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że oprócz wycenionych 

nieruchomości otrzymujemy dodatkowe sygnały dotyczące zainteresowaniem działką 

w Bajorach (przy Kanale Mazurskim) oraz działkami leżącymi nieopodal Jeziora 

Rydzówka. Pan Wójt uważa, że widoczne jest zainteresowanie kupnem działek.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zgadza się z opinią Pana Wójta 

po czym zaproponował zastanowienie się nad wystawieniem do sprzedaży dużej 

nieruchomości nad Jeziorem Rydzówka.   

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że przed zleceniem wyceny tej 

nieruchomości zastanawiał się czy nie należałoby jej podzielić na dwie części z czego 

jedna byłaby objęta miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego (pod 

pensjonat), a drugą część stanowiłaby nieruchomość objęta studium. Rzeczoznawca 
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jeszcze nie otrzymał jednoznacznej odpowiedzi dotyczącej wyceny nieruchomości 

jako jednej działki lub jej dwóch odrębnych części. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że radni otrzymali wykaz mienia 

komunalnego z przeznaczeniem do sprzedaży i możliwością zabudowy jednorodzinnej 

na terenie Gminy po czym zapytała w jaki sposób mieszkańcy są informowani                      

o możliwości nabycia takich nieruchomości?  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że informacja jest umieszczona 

na naszej stronie internetowej oraz na tablicy ogłoszeń. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zaproponowała, aby wykaz mienia komunalnego                        

z przeznaczeniem do sprzedaży, gdzie wykazano ok. 20 działek z możliwością 

zabudowy jednorodzinnej umieścić na mapce naszej gminy i podpiąć do informacji na 

stronie internetowej oraz tablicy ogłoszeń. Możliwe, że w ten sposób więcej osób                  

z zewnątrz zainteresuje się kupnem naszego mienia.   

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że jak ktoś dzwoni w sprawie 

nieruchomości to wystarczy, że podajemy numer działki oraz obręb geodezyjny,                  

w którym ona leży. Wtedy osoby zainteresowane same sprawdzają położenie danych 

nieruchomości włącznie ze sprawdzeniem ich stanu uzbrojenia. Możemy podpiąć 

dane nieruchomości do mapek na stronie. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń uważa, że wystarczy, że na 

stronie utworzy się link w mapach Google, po czym przy naciśnięciu na dane miejsce 

pojawi się przekierowanie na konkretną nieruchomość. 

Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła, aby przy kolejnym przekazywaniu informacji 

dotyczących sprzedaży składników majątkowych dokładnie podawać powierzchnie 

lokali i poszczególnych działek z ich wyszczególnieniem, a nie w połączeniu obu 

wartości. W innym przypadku takie dane mogą wprowadzać w błąd potencjalnych 

nabywców nieruchomości.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Panią Skarbnik Gminy               

o przedstawienie informacji o zdolności kredytowej gminy. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że w sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy jest informacja dotycząca tego, iż na dzień 31 grudnia 2019 roku 

gmina posiadała zobowiązania z tytułu jednej pożyczki w kwocie 500 tys. zł z EFRWP 

oraz kredytu długoterminowego w Banku Spółdzielczym w wysokości 800 tys. zł.                  

Pożyczka z EFRWP opiewała na kwotę 1 mln. zł, gdzie po spłaceniu 500 tys. zł w 

2020 roku spłacimy 250 tys. zł i zakończymy jej spłacanie w 2021 roku. W przyszłym 

roku zostanie nam do spłaty 600 tys. zł kredytu w BS. Zgodnie z WPF osiągnęliśmy 

bardzo korzystne dla nas wskaźniki co oznacza sporą zdolność kredytową.  
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Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że na początku roku jedna                      

z instytucji finansowych (która wykonuje rankingi dla samorządów) oceniła naszą 

zdolność kredytową na ponad 10 mln zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął punkt 17 porządku obrad i przeszedł do realizacji punktu 18. 

 

Ad. pkt 18.  

Informacja na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31.12.2019 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

na temat zadłużenia gminy wg stanu na 31 grudnia 2019 roku znajduje się w 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 rok, a w poprzednim punkcie 

została ona dodatkowo wyjaśniona przez Panią Skarbnik. Przewodniczący Rady 

Gminy zapytał czy radni mają jeszcze jakieś pytanie, a w związku z ich brakiem 

zamknął punkt 18 porządku obrad po czym przed przejściem do realizacji punktu 19 

o godzinie 16.40 ogłosił przerwę, która trwała do godz. 16.54.  

O godz. 16.40 posiedzenie opuściła radna Teresa Krasucka  - stan 12 radnych. 

 

Ad. pkt 19.  

Analiza sprawozdania finansowego Gminy Srokowo za 2019 rok w tym 

jednostek organizacyjnych gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że informację                  

w wersji papierowej i elektronicznej (załącznik nr 16 do protokołu) radni otrzymali             

w trybie ustawowym. Podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Finansów 

i Rozwoju Gospodarczego materiał był bardzo szczegółowo przeanalizowany.                    

W związku z ogłoszonym stanem epidemicznym wszelkie terminy dotyczące 

sprawozdań oraz dokumentacji związanej z absolutorium zostały przesunięte, 

jednakże Przewodniczący uważa, że mimo wszystko powinniśmy kontynuować 

prowadzenie wszelkich procedur z zachowaniem terminów dotychczas 

funkcjonujących. Przewodniczący otworzył dyskusję, a w związku z jej brakiem 

zamknął punkt 19 porządku obrad po czym przeszedł do realizacji punktu 20. 

 

Ad. pkt 20.  Podjęcie uchwał w sprawach:    

20.1. Przyjęcie zadania z zakresu administracji rządowej, dotyczącego 

obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych w 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

został przekazany radnym w trybie ustawowym. Zgodnie ze zmianami budżetowymi, 

które w dniu dzisiejszym będą procedowane wynika, iż na to zadanie Wojewoda 
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przekażą nam środki w wysokości 3 200 zł. Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby wystąpić do Wojewody z zapytaniem czy nie zechciałby nam 

przekazać tego zadania z podaniem realnej kwoty jej wykonania.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w tym przypadku procedura 

wygląda inaczej, ponieważ my składamy zapotrzebowanie na środki konieczne do 

utrzymania cmentarza (była to kwota 5 500 zł), a Wojewoda mając określoną pulę 

finansów, po przeliczeniu wg swojego wskaźnika przekazuje gminom dofinansowanie. 

W 2015 roku otrzymaliśmy 500 zł, po czym od 2016 roku zaczęliśmy składać 

zapotrzebowanie na wyższe dofinansowanie  i było to 3 000 zł, a w roku bieżącym 

jest to 3 200 zł. Corocznie staramy się nie angażować własnych środków 

wykorzystując w całości otrzymaną dotację. Pan Wójt uważa, że należy przyjąć tę 

uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku  

z jej brakiem zamknął ją, po czym odczytał projekt uchwały Nr XX/112/2020 Rady 

Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia zadania z zakresu 

administracji rządowej, dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych w 2020 r.,  a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                                      

12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XX/112/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r.                            

w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej, 

dotyczącego obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych                       

w 2020 r. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 
Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Andrzej Kuriata 

 7.  Maciej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Jarosław Stanicki 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 20.1, a następnie przystąpił do realizacji pkt 20.2 

porządku obrad.  

 

 

20.2. Przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy 

Srokowo  na lata 2020 - 2024”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

został przekazany radnym w trybie ustawowym, a następnie zapytał czy program był 

przygotowany przez pracownika urzędu czy też przez firmę zewnętrzną? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że program został napisany 

przez Pana Tadeusza Korowaja.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń otworzył dyskusję, a w związku    

z jej brakiem zamknął ją, po czym odczytał projekt uchwały Nr XX/113/2020 Rady 

Gminy Srokowo z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu 

Opieki nad Zabytkami dla Gminy Srokowo  na lata 2020 - 2024”, a następnie poddał 

go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                                      

12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XX/113/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r.                            

w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy 

Srokowo  na lata 2020 - 2024”. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Andrzej Kuriata 

 7.  Maciej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 20.2, a następnie przystąpił do realizacji pkt 20.3 

porządku obrad. 
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20.3. Ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekt uchwały 

został przekazany radnym w trybie ustawowym, a następnie otworzył dyskusję. 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że projekt tej uchwały jest 

wynikiem zwrócenia nam uwagi przez Ministerstwo Infrastruktury w sprawie 

niedostosowania naszej uchwały do obowiązującego prawa. W związku z tym 

wystąpiła konieczność poprawienia w niej wszelkich zapisów i do ponownego 

przedłożenia Radzie Gminy.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy nasze stawki były za niskie?  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że tak i według Ministerstwa nie 

były dostosowane do zapisów wynikających z ustawy. Głównie chodziło o sprawy 

związane z infrastrukturą telekomunikacyjną.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął ją, po czym odczytał projekt uchwały Nr XX/114/2020 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                                      

12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XX/114/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r.                            

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych. 

 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Andrzej Kuriata 

 7.  Maciej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 
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 11. Wojciech Prawecki 

 12. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 20.3, a następnie przystąpił do realizacji                   

pkt 20.4 i 20.5 porządku obrad.  

 

20.4.  Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata                  

2020-2024. 

20.5.  Zmiana budżetu Gminy Srokowo na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że projekty uchwał 

został przekazany radnym przed sesją, po czym poprosił Panią Skarbnik                           

o wprowadzenie do omawianych tematów. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczą tylko i wyłącznie zmiany ogólnej wartości dochodów i wydatków 

wynikających ze zmiany budżetowej.  

Zmiany w budżecie są spowodowane  wprowadzeniem do budżetu gminy decyzją                 

nr 110/2020 Wojewody Warmińsko - Mazurskiego z dnia 19 maja  2020 r w sprawie 

przyznania środków w kwocie 19 704 zł na wydatki związane z  wyposażeniem szkół 

w podręczniki; decyzją Wojewody o przyznaniu środków w kwocie 3200 zł na 

utrzymanie grobów i cmentarzy z I wojny światowej; umowa z Centrum Projektów  

Polska Cyfrowa  o przyznaniu kwoty 55 000 zł, na projekt Zdalna „Szkoła +”. 

Po stronie wydatków wprowadzane są środki na podstawie wyżej wymienionych 

decyzji. Na wniosek Kierownika GOPS przenoszone są środki w dziale  usługi 

opiekuńcze z płac na usługi. Poza tym zwiększa się  w GOPS  dziale 852 rozdz. 85219 

środki w kwocie 36 640 zł - na wynagrodzenia i pochodne na zatrudnienie 

koordynatora w okresie trwałości projektu z RPO (tj. w 2020 r. od III do XII)  

zmniejszając wydatki na  wynagrodzenia na asystencie rodziny - 8200 zł i rodzinach 

zastępczych -8000 zł w tej jednostce) oraz zmniejszenie z kwot przeznaczonych na 

budowę wodociągu w Srokowie - 23 712 zł.  

Przeznacza się kwotę 239 400 zł na przebudowę drogi w Silcu w tym  kwota                 

159 400 zł środki własne, zwiększa się środki o kwotę 17 000 zł w administracji na 

wykonanie opracowania instrukcji systemów niejawnych i pełnienie funkcji inspektora 

danych niejawnych. Zwiększa się środki na zakup materiałów i usług na świetlicach 

(remont świetlicy w Wilczynach) z jednoczesnym zmniejszeniem środków na  

przebudowę wodociągu w Srokowie o kwotę - 151 900 zł. Łącznie z wodociągu 

zdejmujemy 175 612,00 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy zwiększenie środków w GOPS                           

z przeznaczeniem na zatrudnienie koordynatora w okresie trwałości projektu z RPO 
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dotyczy ostatniego projektu z trwałością na kolejne dwa lata, a dokładnie na rok 

bieżący i przyszły?  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień odpowiedziała, że 

tak.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że takie działanie będzie generowało 

łącznie  ok. 70 tys. zł wydatków z naszej gminy z dochodów własnych. Przyjmując 

uchwałę i wyrażając chęć przystąpienia do projektu to nikt radnych nie poinformował 

o takim fakcie.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że mówiono, iż trwałość 

projektu to dwa lata. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy mówiono również radnym, że przez ten 

okres trzeba będzie zatrudnić pracownika? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że trwałość projektu przeważnie 

wiąże się z zatrudnieniem pracownika. Poza tym Wójt powiedział, że może się 

pojawić pewne rozwiązanie, ale wiąże się to z zakwalifikowaniem się naszego 

projektu dotyczącego funkcjonowania CUS. Jeśli zostanie on zakwalifikowany przez 

Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej to na program pilotażowy 

otrzymamy 2,5 mln zł na okres dwóch lat. To spowodowałoby obniżenie naszych 

nakładów własnych związanych z funkcjonowaniem GOPS, a co za tym idzie 

częściowo by nas to finansowo odciążyło. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Grażyna Bień powiedziała, że po 

zakończeniu projektu musi być zatrudniony pracownik na okres trwałości – czyli dwa 

lata. 

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że wszystko rozumie, ale nie przypomina 

sobie, żeby radni o tym fakcie byli poinformowani. Nikt nie mówił, że do wartości 

projektu należy w ciągu najbliższych dwóch lat dołożyć jeszcze 70 tys. zł na 

zatrudnienie dla pracownika. Radna nie przypomina sobie takiego sformułowania.    

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń  również nie pamięta, aby takie 

stwierdzenie padło przy podejmowaniu uchwały w sprawie przystąpienia do projektu.  

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski jest przekonany, że mówiono o dwuletniej 

trwałości projektu co jest jednoznaczne z ponoszeniem kosztów na funkcjonowanie 

KIS. 

Radny Krzysztof Mościcki zwrócił uwagę na to, że są pewne zadania, które 

wykonujemy. Niezależnie od tego czy jakiś projekt był czy też nie - to działania 

związane z opieką społeczną, wsparciem rodzin itd. i tak byłyby realizowane, a do 

tego celu musielibyśmy mieć pracowników. Radny uważa, że środki o których teraz 
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jest mowa są potrzebne do dalszej realizacji programu, a które zostały 

zaakceptowane przez Radę podczas podejmowania stosownej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszej 

dyskusji zamknął ją, po czym odczytał projekt uchwały Nr XX/115/2020 Rady Gminy 

Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Srokowo na lata 2020-2024, a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                                      

12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XX/115/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r.                            

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                     

na lata  2020-2024. 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Andrzej Kuriata 

 7.  Maciej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Jarosław Stanicki 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń zapytał czy radni mają jeszcze 

jakieś pytania do uchwały w sprawie zmian budżetowych, a w związku z ich brakiem 

zamknął dyskusję, po czym odczytał projekt uchwały Nr XX/116/2020 Rady Gminy 

Srokowo z dnia 28 maja 2020 r. w sprawie zmiany budżetu gminy Srokowo na 2020 

rok,  a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 12 radnych jednogłośnie –                                      

12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

nr XX/116/2020 Rady Gminy Srokowo  z dnia 28 maja 2020 r.                            

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2020 rok. 

 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1. Cezary Boroch 

2. Małgorzata Dwulat 

 3.  Piotr Dziadoń 

 4.  Henryk Flis 

 5.  Agnieszka Gajowniczek 

 6.  Andrzej Kuriata 

 7.  Maciej Kuriata 

 8.  Józef Łastówka 

 9. Renata Mendala 

 10. Krzysztof Mościcki 

 11. Wojciech Prawecki 

 12. Jarosław Stanicki 

 

Lista imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 20.4 i 20.5, a następnie przystąpił do realizacji pkt 

21 porządku obrad.  

 

 
Pkt 21. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w punkcie 5 

porządku złożono interpelację, na którą udzielono już odpowiedzi ustnej, a wersja 

pisemna zostanie przedłożona radzie w trybie ustawowym. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 21, a następnie przystąpił do realizacji pkt 22 

porządku obrad.  

 

Pkt 22. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił Państwa radnych                     

o składanie wniosków, informacji i oświadczeń.  

1 Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń poprosił o przedstawienie 

informacji dotyczącej prowadzonych działalności gospodarczych przez mieszkańców 

naszej gminy, a dokładnie chodzi o porównanie obecnych wskaźników w stosunku do 

lat ubiegłych. 
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Specjalista ds. obsługi Organów Gminy Olga Szostek powiedziała, że 

Do dnia  27 maja 2020 r. w Urzędzie Gminy złożono 33 wnioski w tym: 

- o wpis- 4  

- o zmianę wpisu- 21 

- o zawieszenie działalności- 3 

- o wznowienie działalności- 3 

- o wykreślenie wpisu- 2 

 

WPISY dotyczyły działalności związanej z obiektami noclegowymi i miejscami 

krótkotrwałego zakwaterowania; konserwacją i naprawą pojazdów samochodowych; 

inżynierią i związanym z nią doradztwem technicznym oraz działalnością usługową                

w leśnictwie.  

ZAWIESZENIA dotyczyły działalności związanej z produkcją maszyn dla rolnictwa i 

leśnictwa; opieką zdrowotną – gabinet diagnostyczno-terapeutyczny oraz z obiektami 

noclegowymi i miejscami krótkotrwałego zakwaterowania.  

WZNOWIENIA dotyczyły działalności związanej ze specjalistycznymi robotami 

budowlanymi; usługami weterynaryjnymi oraz prowadzeniem ruchomych placówek 

gastronomicznych- food tracki.  

WYKREŚLENIA dotyczyły działalności związanej z prowadzeniem zakładu wyrobów 

nagrobkowych oraz usługami prawnymi  - centrum Wsparcia Biznesu i Szkoleń.  

 

Do dnia  27 maja 2019 r. w Urzędzie Gminy złożono 24 wnioski w tym: 

- o wpis- 4 

- o zmianę wpisu- 15 

- o zawieszenie działalności- 1 

- o wznowienie działalności- 3 

- o wykreślenie wpisu- 1 

 

WPISY dotyczyły działalności związanej z rozbiórką i burzeniem obiektów 

budowlanych; sprzedażą detaliczna prowadzoną poza siecią sklepową; 

wykonywaniem instalacji wodno-kanalizacyjnych, cieplnych, gazowych                           

i klimatyzacyjnych; usługami leśnymi; usługami kominiarskimi oraz działalnością 

portali internetowych. 

ZAWIESZENIA dotyczyły działalności związanej ze sprzedażą detaliczną prowadzoną 

na straganach i targowiskach; produkcją wyrobów z korka, słomy i materiałów 

używanych do wyplatania; dwukrotnie z obiektami noclegowymi i miejscami 

krótkotrwałego zakwaterowania; sprzedażą detaliczną prowadzoną                          

w niewyspecjalizowanych sklepach z przewagą żywności, napojów i wyrobów 

tytoniowych; prowadzeniem działalności gastronomicznej; sprzedażą detaliczną 

prowadzoną poza siecią sklepową oraz prowadzeniem ruchomych placówek 

gastronomicznych- food tracki. 
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WZNOWIENIA dotyczyły działalności związanej z: prowadzeniem zakładu wyrobów 

nagrobkowych; sprzedażą detaliczną prowadzoną poza siecią sklepową; usługami 

weterynaryjnymi; sprzedażą detaliczną prowadzoną na straganach i targowiskach 

oraz obiektami noclegowymi i miejscami krótkotrwałego zakwaterowania. 

WYKREŚLENIA dotyczyły działalności związanej z: prowadzeniem usług 

sprzątających; sprzątaniem obiektów przemysłowych; obiektami noclegowymi                    

i miejscami krótkotrwałego zakwaterowania; usługami budowlanymi; prowadzeniem 

usług gastronomicznych oraz wynajmem i dzierżawą środków transportu wodnego.  

 

Do dnia  27 maja 2018 r. w Urzędzie Gminy złożono 28 wniosków w tym: 

- o wpis- 2 

- o zmianę wpisu- 19 

- o zawieszenie działalności- 3 

- o wznowienie działalności- 2 

- o wykreślenie wpisu- 2 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że na podstawie tej 

informacji można stwierdzić, że sytuacja przedsiębiorców w naszej gminie nie uległa 

pogorszeniu oraz nie widzimy wyraźnego skoku w kwestii likwidacji bądź też 

zawieszenia firm. 

Radna Agnieszka Gajowniczek uważa, że na dzień dzisiejszy żaden przedsiębiorca 

korzystający ze wsparcia rządowego nie zamknie działalności gospodarczej przez 

najbliższe trzy miesiące. Powodem tego jest fakt, iż korzystali oni z szansy na 

uzyskanie 5 000 zł bezzwrotnej  pożyczki pod warunkiem, że utrzyma swoją 

działalność przez okres trzech miesięcy. Radna uważa, że jeśli pojawią się 

jakiekolwiek zmiany to będzie to okres na początku sierpnia, a nawet września.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń powiedział, że w takim razie 

radni będą chcieli otrzymać taką informację we wrześniu w celu przeanalizowania 

sytuacji przedsiębiorców działających na terenie naszej gminy. 

2.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski poinformował, że w okresie od stycznia do 

maja dla 5 podatników umorzono podatki o łącznej kwocie 1 296,00 zł z czego kwota 

766,00 zł dotyczyła umorzenia zaległego podatku za 2019 rok. Wszystkie sprawy są 

bardzo szczegółowo analizowane i jeśli wpływa do nas wniosek nieposiadający 

uzasadnienia bądź gdy wnioskodawca odmawia udostępnienia informacji mogących 

wpłynąć na podjęcie decyzji, jego  wniosek zostaje rozpatrzony odmownie. Jeśli 

chodzi o inne sprawy to na dzień dzisiejszy trwają trzy postępowania w sprawie 

umorzeń dla przedsiębiorców. 

3.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że do urzędu wpłynął wniosek 

od Spółki City Schoop z prośbą o wydzierżawienie działki przy ul. Słonecznej                         

i Wiejskiej na okres 25 lat z prawem pierwokupu. Firma ta chce postawić w tym 
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miejscu obiekty handlowo-usługowe, w których działalność prowadziłaby branża 

spożywcza, drogeryjna, tekstylna i gospodarstwa domowego. Pan Wójt powiedział, 

że w tej sprawie jego opinia jest negatywna po czym poprosił radnych o wyrażenie 

swojej opinii. 

Radni jednogłośnie wyrazili negatywną opinię uzasadniając ją tym, że postawienie 

dużego obiektu handlowego zniszczyłoby wszystkich małych przedsiębiorców 

prowadzących swoje sklepy i działających na terenie gminy.   

4.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że zwróciła się do nas firma z 

propozycją odkupienia działek, na których stoją przekaźniki telefonii komórkowej. 

Proponują odkupienie nieruchomości w Bajorach i w Solance oferując 20 000 zł za 

działkę zwłaszcza, że inne firmy za takie działki oferują  kwoty nawet na poziomie 

200 tys. zł. Pan Wójt jest przeciwny przyjęcia tej oferty po czym poprosił o wyrażenie 

opinii przez Radę Gminy. 

Radni jednogłośnie wyrazili opinię negatywną. 

5.Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski powiedział, że w dniu dzisiejszym do urzędu 

wpłynęła skarga z Prokuratury Rejonowej w Kętrzynie do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Olsztynie za pośrednictwem Rady Gminy, która dotyczyła 

uchwały Rady Gminy z 27 maja 2011 r. w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego. Prokuratura 

zarzuca, że niezgodnie z ustawą m.in. powielenie zapisów ustawowych oraz fakt 

powołania do składu członka nieistniejącego Rewiru Dzielnicowych w Srokowie. Jak 

wiadomo w 2011 roku Rewir Dzielnicowych w Srokowie funkcjonował. Pan Wójt 

zaproponował przekazanie skargi do zaopiniowania Radcy Prawnemu, a następnie 

przygotowanie odpowiedzi do prokuratury. Jeśli okaże się, że w znacznej części 

skarga jest zasadna to będziemy mogli podjąć nową uchwałę lub przekazać skargę                 

w całości do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego.   

Radny Krzysztof Mościcki zaproponował zaktualizowanie tej uchwały, poprawienie 

zapisów i podjęcie jej na najbliższej sesji. 

6.Radny Henryk Flis zapytał czy wiadomo coś na temat folii rolniczych? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że zgodnie z procedurą przyjętą 

przez Ministerstwo, a dotyczącą dofinansowania 500 zł do 1 tony folii – sprawą zajął 

się MZMGO w Giżycku. Zostały przeprowadzone procedury związane z wyłonieniem 

podmiotów, które będą odbierały folie. Problem polega na tym, że firma ta życzy 

sobie dodatkowych płatności za usługę. Wygląda na to, że indywidualne odbiory folii 

będą zdecydowanie tańsze niż za pośrednictwem wyłonionej w trybie konkursu  

firmy.    
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7.Radny Cezary Boroch zapytał czy zarząd wspólnoty mieszkaniowej wskazuje 

miejsca na postawienie pojemników na odpady? 

Wójt Gminy Srokowo Marek Olszewski odpowiedział, że w tym przypadku zarząd 

proponuje miejsce, a urząd po sprawdzeniu lokalizacji decyduje o możliwości 

podpisania umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń w związku z brakiem dalszych 

wolnych wniosków, informacji oraz oświadczań zamknął punkt 22 po czym przeszedł 

do realizacji punktu 23 porządku obrad. 

 
 

Pkt 23. 

Zakończenie obrad XX sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Piotr Dziadoń wypowiadając formułę            

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XX sesji Rady Gminy 

Srokowo”  po czym o godz. 18.25  zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 36  stron i 22 załączniki. 

 

 
 
 
                                                                         Przewodniczący Rady Gminy                                                                  

                                                                                   Piotr Dziadoń 
 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła:   
     Olga Szostek 
 
 

 


